

STRETCH SINGLE

920169E 拉伸单盆

Mysterious and profound rhyme black, classic and dazzling ice-silver light luxury and composed mystery-brown, Disseminate the beauty of art.

神秘而深邃的韵黑, 经典而炫目的冰银, 轻奢而沉稳的玄棕, 时刻散发艺术之美。





STRETCH SINGLE GROOVE





Stretch single groove 920169E 拉伸单盆

The product combines visual simplicity, elegant design and humanism. It can not only meet the needs of life but enriches your life with humanistic spirit.

不只是在视觉上的简雅设计, 且加入了更多的人文主义, 让产品不只满足生活功能的需求, 更融入人文精神, 让您的生活更为丰富。

STRETCH SINGLE GROOVE

920170R 拉伸双盆

Mysterious and profound rhyme black, classic and dazzling ice-silver light luxury and composed mystery-brown, Disseminate the beauty of art.

神秘而深邃的韵黑, 经典而炫目的冰银, 轻奢而沉稳的玄棕, 时刻散发艺术之美。







STRETCH SINGLE

Mysterious and profound rhyme black, classic and dazzling ice-silver light luxury and composed mystery-brown, Disseminate the beauty of art.











952120 台上后置单盆

stylish lines present amazing outlook. The exquisite craftsmanship creates a delicate texture that everyone wants to touch it.

富有冲击力的视觉体现和简洁时尚线条的大气外观, 绽放耀目光芒。卓越工艺打造出的细腻质感, 忍不住想触摸。



EDGE BASIN

stylish lines present amazing outlook. The exquisite craftsmanship creates a delicate texture that everyone wants to touch it.

957023 围边单盆







957023 围边单盆

stylish lines present amazing outlook. The exquisite craftsmanship creates a delicate texture that everyone wants to touch it.









951243 台下单盆

stylish lines present amazing outlook. The exquisite craftsmanship creates a delicate texture that everyone wants to touch it.



DOUBLE VFLUTES FOR PLATFORM

953212R2 台上厚面盆双槽

A steel plate is sublimated in soft pressure and purified in life. Every detail implies our understanding of the arts. With sincere handcraft, we perform the simple practice of ingenuity.

一块钢板, 在柔压中升华, 在生活中净化, 浑然一体。每一处 细节雕琢都暗含我们对艺术的理解, 以诚意的手工, 履行匠 心的朴素实践。





DOUBLE FLUTES FOR PLATFORM BASIN 台上厚 面盆双槽

A steel plate is sublimated in soft pressure and purified in life. Every detail implies our understanding of the arts. With sincere handcraft, we perform the simple practice of ingenuity.

一块钢板,在柔压中升华,在生活中净化,浑然一体。每一处细节雕琢都暗含我们对艺术的理解,以诚意的手工,履行匠心的朴素实践。